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Although the Internet and other electronic media have given the readers of books 
and other published material many more options, the satisfaction of owning a fine 
book, be it classical in design or more modern, will always remain. The pleasure we 
get in leafing through or reading a book can be greatly enhanced when that book 
is printed on fine paper, expertly bound and beautifully illustrated with photos or 
drawings that delight and captivate the child in all of us. Such books are indeed 
works of art to be cherished. It therefore gives me great pleasure to congratulate 
the winners of the Alcuin Society Awards for Excellence in Book Design in 
Canada. To these artists, who give us endless hours of pleasure, I say thank you. 
May this provide you with the opportunity to share your talents with the world.

Bien qu’Internet et les autres mediums électroniques offrent beaucoup d'options 
aux lecteurs de livres ou de n’importe quelles publications, la satisfaction de 
posséder de beaux livres, qu’ils aient une allure classique ou moderne, reste entière. 
Le plaisir de feuilleter ou de lire un livre augmente encore quand il est imprimé 
sur un papier de qualité, relié par un expert et brillamment illustré de photos 
ou de dessins qui charment et captivent notre âme d'enfant. De tels livres sont 
réellement des trésors qu'il faut chérir. C’est donc un grand bonheur pour moi 
de féliciter les lauréates et lauréats qui ont obtenu un Prix pour l'excellence de la 
conception graphique du livre au Canada de la Société Alcuin. Je remercie tous 
ces artistes qui nous procurent tant d'heures de plaisir et je leur souhaite de faire 
rayonner leur talent dans le monde entier.
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